
Εγκρίθηκε  απ ό τ ις  δασικέ ς  υπ ηρε σίε ς  η δασική διαχε ιριστ ική με λέ τη για το λόφ ο του 
Προφ ήτη Ηλία στη Νέ α Πε ντέ λης  και την αναβάθμιση του γηπ έ δου π οδοσφ αίρου  

Δήμητρα Κε χαγιά: Ένα με γάλο στοίχημα κε ρδήθηκε ! Συνε χίζουμε  δυναμικά, μιλώ ντας  με  
τ ις  π ράξε ις  και τα έ ργα μας  

Εγκρίθηκε  από τ ις  δασικές  υπηρεσίες  η δασική διαχε ιριστ ική μελέτη που εκπόνησε  ο Δήμος  
Πεντέλης  για την ανάδε ιξη και προστασία του δασικού χώ ρου του Προφήτη Ηλία στη Νέα 
Πεντέλη και την αναβάθμιση του γηπέδου ποδοσφ αίρου στην περιοχή. 

Η Δήμαρχος  Δήμητρα Κεχαγιά και οι συνεργάτες  της , από την αρχή της  θητε ίας  της , 
ακολούθησαν μια συγκεκριμένη τεχνοκρατ ική προσέγγιση για το θέμα, εντελώ ς  διαφορετ ική 
από αυτή της  προηγούμενης  δημοτ ικής  αρχής . Η πολιτ ική αυτή, συνεργασίας  με  τ ις  δασικές  
υπηρεσίε ς  για την επίλυση του χρόνιου αυτού θέματος , δικαιώ θηκε  απόλυτα. Έτσι μια ακόμα 
μεγάλη εκκρεμότητα της  πόλης  λύνεται οριστ ικά. 

Η μελέτη που έλαβε  την έγκριση τω ν δασικώ ν υπηρεσιώ ν προβλέπε ι: 

• Την ανάδε ιξη και πυροπροστασία του δασικού χώ ρου, 
• Τη δημιουργία μονοπατ ιώ ν περιπάτου 
• Την τοποθέτηση χλοοτάπητα στο γήπεδο  ποδοσφ αίρου 
• Την τοποθέτηση φω τ ισμού για την προστασία του χώ ρου 
• Την τοποθέτηση οργάνω ν παιxνιδιού για τα παιδιά και οργάνω ν υπαίθριας  

γυμναστ ικής  και ενήλικες  
Μετά την έγκριση της  διαχε ιριστ ικής  μελέτης  ανοίγε ι ο δρόμος  για την υλοποίηση του 
έργου. Τις  επόμενες  μέρες  αναμένεται η οριστ ικοποίηση της  χρηματοδότησης  από την 
Περιφ έρε ια Αττ ικής . 

Η Δήμαρχος  Δήμητρα Κεχαγιά, δήλω σε  για το θέμα: 

«Ένα μεγάλο στοίχημα κερδήθηκε ! Η έγκριση της  δασικής  διαχε ιριστ ικής  μελέτης  που 
συνέταξε  ο Δήμος  μας , για την ανάδε ιξη του δάσους  του Λόφ ου του Προφ ήτη Ηλία και την 
τοποθέτηση χλοοτάπητα στο γήπεδο της  Νέας  Πεντέλης , μας  παραδόθηκε . 

Μια σκέψη που ήταν στο μυαλό πολλώ ν και για πολλά χρόνια, εμε ίς  το «κυνηγήσαμε» και 
καταφ έρνουμε  να το υλοποιήσουμε . 

Η αναβάθμιση του γηπέδου αλλά και η ανάπλαση της  περιοχής , με  ανάδε ιξη του δάσους , τη 
δημιουργία μονοπατ ιώ ν περιπάτου, την ασφ άλε ια και την πυροπροστασία του συνόλου του 
Άλσους  που περιβάλλε ι το Λόφο του Προφ ήτη Ηλία ε ίναι πια γεγονός  και όχι μονάχα ένας  
διαχρονικός  ευσεβής  πόθος . 

Συνεχ ίζουμε  δυναμικά και στα επόμενα μιλώ ντας  με  τ ις  πράξε ις  και τα έργα μας  και όχ ι 
απλώ ς  με  λόγια». 

Η Αρμόδια Αντ ιδήμαρχος  Περιβάλλοντος ,  Πολεοδομίας  και Τεχνικώ ν Υπηρεσιώ ν και 
υπεύθυνη Δημοτ ικής  Κοινότητας  Άντα Μπούσουλα, ανέφερε  για το θέμα: 



«Με  σοβαρή δουλε ιά, ξεκινώ ντας  από το μηδέν και υπευθυνότητα απέναντ ι στους  
συμπολίτες  μας  και το φ υσικό πλούτο της  πόλης  μας  η υπόσχεση έγινε  πράξη 
ακολουθώ ντας  τ ις  αρχές  της  δασικής  νομοθεσίας . Το «Άλσος  Δημοτ ικού Γυμναστηρίου –  
Προφ ήτη Ηλία» έχε ι πλέον την έγκριση της  δασικής  υπηρεσίας  για να μετατραπε ί σε  ένα 
ζω ντανό πάρκο στην Νέα Πεντέλη με   υγιε ίς  δραστηριότητες  άθλησης  και χαλάρω σης  
για  τους  κατοίκους  κάθε  ηλικίας . 

Οραματ ιστήκαμε  ένα πάρκο που θα αγκαλιάζε ι τ ις  επιλογές  όλω ν τω ν συμπολιτώ ν μας  και 
τω ν αθλητώ ν στην Νέα Πεντέλη. Το πρώ το και βασικότερο βήμα –  η έγκριση της  
διαχε ιριστ ικής  μελέτης  του άλσους  –  έγινε  και εμε ίς  συνεχ ίζουμε  με  το ίδιο πάθος  για την 
υλοποίηση του έργου. 

Ευχαριστώ  τη Δήμαρχο για τον αγώ να που έκανε  και τους  συνεργάτες  μου στην Διεύθυνση 
Πολεοδομίας  του Δήμου μας , που στάθηκαν δίπλα μου με  την επιμελή δουλε ιά τους  σε  αυτό 
τον σημαντ ικό στόχο». 

 


